





<p>GRIP FOR NINTENDO SWITCH JOYCON</p>  <p>GP-GFN-2PK Operation manual</p> <p>Please read the manual before operating this product.</p> <p>M&S Accessory Network declares that radio equipment GP-GFN-2PK is in compliance with Directive 2014/53/EU. The EU Declaration of Conformity is available at https://gabbagoods.com/pages/compliance-documents</p>	<p>INTRODUCTION:</p> <p>Insert a JoyCon remote into the remote Grip, for better control while playing your favorite games. Includes 2 Joy-Con Remote Grips. JoyCon controllers not included.</p> <p>The Nintendo Joy-Con Grip comes in a set of two, and work perfectly with the Switch's controllers. The Grip holds the Joy-Cons snugly and securely, to promote better control while playing your favorite games.</p>  <p>GAMER PROS</p>	<p>Support</p> <p>If you have problems with your device, please consult the instructions in this manual.</p> <p>Manufacturer Warranty: We stand by our products! That's why we guarantee them from any functional defects for 1 year from the original date of purchase.</p> <p>Should you have an issue please email us at info@gabbagoods.com, or visit us on the web at www.GabbaGoods.com</p> <p>GP-GFN-2PK</p>  <p>Distributed By: M&S Accessory Network 10 W. 33rd Street New York, NY 10001 Designed in the USA Made in China</p>
<p>GRIP FOR NINTENDO SWITCH JOYCON</p>  <p>GP-GFN-2PK Bedienungsanleitung</p> <p>Bitte lesen Sie dieses Handbuch, bevor Sie das Produkt in Betrieb nehmen M&S Accessory Network erklärt dieses Radio-Ausrüstung GP-GFN-2PK entspricht Richtlinie 2014/533 / EU. Die EU-Konformitätserklärung finden Sie unter https://gabbagoods.com/pages/compliance-documents</p>	<p>Einführung:</p> <p>Stecken Sie eine Joy-Con-Fernbedienung in die Fernbedienung Griff, für bessere Kontrolle beim Spielen deine Lieblingsspiele. Enthält 2 Joy-Con Fernbedienungen. Joy-Con-Controller nicht im Lieferumfang enthalten.</p> <p>Der Nintendo Joy-Con-Griff kommt in einem 2er-Set und funktionieren perfekt mit dem Die Controller von Switch. Der Griff hält die Joy-Cons fest und sicher, um zu prompte bessere Kontrolle beim Spielen Ihres Favoriten Spiele.</p>  <p>GAMER PROS</p>	<p>Unterstützung</p> <p>Bei Problemen mit Ihrem Gerät lesen Sie bitte die Anweisungen in diesem Handbuch. Herstellergarantie: Wir stehen zu unseren Produkten! Deshalb wir garantieren sie von jeder funktion Mängel für 1 Jahr ab dem ursprünglichen Datum von kaufen.</p> <p>Sollten Sie ein Problem haben, senden Sie uns bitte eine E-Mail unter info@gabbagoods.com, oder besuchen Sie uns auf der Internet unter www.GabbaGoods.com</p> <p>GP-GFN-2PK</p>  <p>Vertrieben von: M&S Accessory Network 10 W. 33rd Street New York, NY 10001 Entworfen in den USA, hergestellt in China</p>